
Zápis z jednání školské rady při 2. ZŠ Dobříš 

ze dne 25. září 2014 

Přítomni: 

Mgr. Iva Svojitková Bergmanová, předsedkyně školské rady, zástupce pedagogů 

Eva Marvanová, zástupce zřizovatele, 

Mgr. Eva Kuhnová, zástupce pedagogů 

Roman Tellinger, zástupce rodičů 

Omluveni: 

Zdeňka Žádníková Volencová, zástupce rodičů 

Lenka Svojtková, zástupce zřizovatele 

Hosté: 

Mgr. Bohumila Pallagyová, ředitelka školy 

Program: 

1.  Výroční zpráva 

2.  Problematika vytíženosti školní jídelny, úprava přestávek 

3.  Volby do školské rady 

4. Stavební práce v areálu školy 

 

Ad 1) 

Školská rada schvaluje Výroční zprávu 2. ZŠ Dobříš ke dni 25. září 2014. 

Ad2) 

Školská rada bere na vědomí  zajištění dohledů ve školní jídelně formou dohody s Gymnáziem Karla 

Čapka. 

Od 6. 10. po dobu 14 dní schválila ŠR zkušební režim  krácení přestávek po 3. , 4. a 5. vyučovací 

hodině z 10 minut na 5 minut z důvodu neúnosného vytížení školní jídelny. Po této době bude situace 

vyhodnocena a projednána. 

 

 



Ad3) 

Vzhledem ke končícím mandátům členů školské rady, vyhlašuje 2. ZŠ nové volby. Ty proběhnou po 

konzultacích o prospěchu žáků dne 20. listopadu 2014. Zájemci z řad zákonných zástupců žáků se 

mohou přihlásit na mail - Iva.Bergmanova@seznam.cz 

Ad4) 

Ředitelka školy informovala o průběhu stavebních prací v areálu školy.  

Zapsala: Iva Svojitková Bergmanová 

 


